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Rada Gminy Świerklaniec 

Radni 

Protokół nr LXXXVII/23 

LXXXVII Sesja  w dniu 30 listopada 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 r. o godz. 14:30, a zakończono 

o godz. 18:11 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik otworzył LXXXVII sesję Rady Gminy 

Świerklaniec, po czym przywitał zebranych Radnych i gości.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. W dalszej części odczytał informację 

związaną z przetwarzaniem danych osobowych RODO dotyczącą udziału w sesji Rady Gminy 

Świerklaniec. Na podstawie elektronicznej i papierowej listy obecności stwierdził, że obrady są 

prawomocne.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zawnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

nr 694 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2023-2038 oraz projektu uchwały nr 695 w sprawie wprowadzenia 

zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok i o wprowadzenie w ich miejsce projektu 

uchwały nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038 oraz projektu uchwały nr 698 w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały nr 694 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały nr 695 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038 w punkcie nr 40.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 698 w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale budżetowej na 2023 rok w punkcie nr 41.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad niniejszej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 659 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Świerklaniec. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 660 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
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z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania 

takich usług. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 661 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia świadczeń z pomocy społecznej w zakresie dożywiania 

w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 662 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 663 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 664 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z cmentarza komunalnego położonego w Nakle Śląskim przy ul. Cmentarnej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 665 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Świerklaniec. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 666 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na terenie Gminy Świerklaniec. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 667 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 668 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo 

Nowe Chechło. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 669 w sprawie zbycia nieruchomości. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 670 w sprawie zbycia nieruchomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 671 w sprawie zbycia nieruchomości. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 672 w sprawie zbycia nieruchomości. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 673 w sprawie zbycia nieruchomości. 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 674 w sprawie zbycia nieruchomości. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 675 w sprawie zbycia nieruchomości. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 676 w sprawie zbycia nieruchomości. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 677 w sprawie zbycia nieruchomości. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 678 w sprawie zbycia nieruchomości. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 679 w sprawie zbycia nieruchomości. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 680 w sprawie zbycia nieruchomości. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 681 w sprawie zbycia nieruchomości. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 682 w sprawie zbycia nieruchomości. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 683 w sprawie zbycia nieruchomości. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 684 w sprawie zbycia nieruchomości. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 685 w sprawie zbycia nieruchomości. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 686 w sprawie zbycia nieruchomości. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 687 w sprawie zbycia nieruchomości. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 688 w sprawie zbycia nieruchomości. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 689 w sprawie zbycia nieruchomości. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 690 w sprawie zbycia nieruchomości. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 691 w sprawie zbycia nieruchomości. 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 692 w sprawie zbycia nieruchomości. 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 693 w sprawie zobowiązania organu wykonawczego do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. 

38. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 694 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038. 

39. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 695 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej na 2023 rok. 

40. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038. 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 698 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej na 2023 rok. 

42. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 696 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec na 2024 rok. 
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43. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

44. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

45. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 26.10.2023 r. 

46. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

47. Zakończenie. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 659 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Świerklaniec. 

Wójt Gminy w swoim stanowisku wyraził pozytywną opinię do projektu uchwały nr 659 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec.  

W dyskusji udział wzięli: 

• randy Łukasz Janas, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, że 

w skardze skarżący zarzucają Wójtowi Gminy bezczynność oraz obojętność na problemy 

mieszkańców, a także stronniczość. W dalszej części poinformował, że w toku czynności 

wyjaśniających ustalono, że na każde wystosowane pismo została udzielona odpowiedź 

w terminie. Nadmienił, że skarga obejmowała szeroki zakres zagadnień, jednak po 

dokonanej analizie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje uznać skargę za 

bezzasadną.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 659 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Świerklaniec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Tadeusz Ledwoń 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/630/23 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Świerklaniec, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, ogłosił 15 minut przerwy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 660 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 660 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu 

rozliczania wykonywania takich usług. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, 

poinformowała, że projekt uchwały został przedłożony w związku na zmianę stawki 

odpłatności za usługi opiekuńcze, które zostały ustalone po przeprowadzonym zapytaniu 

ofertowym. Ponadto, w uchwale zostały określone warunki przyznawania i warunki 

odpłatności za usługi w formie usług sąsiedzkich.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 660 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
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warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/631/23 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 661 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczeń z pomocy 

społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 661 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczeń 

z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, 

poinformowała, że projekt uchwały przedłożono w związku z przyjęciem przez Radę 

Ministrów do realizacji Wieloletniego Rządowego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lara 2024 – 2028. Nadmieniła, że wspomniany program jest kontynuacją programu 

obowiązującego w latach 2019 – 2023. W uchwale dokonano podwyższenia kryterium do 

200 %, co spowoduje, że z Programu będzie mogło skorzystać więcej mieszkańców.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 661 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia świadczeń z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/632/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia świadczeń z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 662 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczeń z pomocy 

społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 662 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczeń 

z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, 

poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały ma bezpośredni związek z podjętą 

uchwałą w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego odnośnie Programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. Dodała, że osoby, które otrzymają wsparcie 

w ramach omawianego Programu, będą zwolnione z konieczności zwrotu świadczenia.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 662 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/633/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia świadczeń z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



11 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 663 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 663 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że przed przedstawieniem 

projektu uchwały odbyło się wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy Świerklaniec, 

podczas którego Radni obradowali nad zaproponowanymi stawkami podatku od nieruchomości 

i został wypracowany konsensus. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Beata Kochman, Kierownik Referatu Podatku i Opłat Lokalnych, przedstawiła 

proponowane stawki podatku od nieruchomości oraz podstawę ich wprowadzenia. 

• radny Zbigniew Jarka wyraził swoją opinię, że przy ustaleniu stawek podatku należy wziąć 

pod uwagę, że stawki maksymalne możliwe do wprowadzenia są określane w Warszawie, 

natomiast, w każdej gminie powinno być to dostosowane do tego jaka to jest gmina i ilu 

ma mieszkańców, a nie powinno to być narzucone odgórnie. W dalszej części wyraził swoją 

opinie, że powinna zostać zablokowana podwyżka dotycząca garaży wolnostojących, 

ponieważ nowe budownictwo polega na tym, że w domach od razu są budowane garaże. 

Ponadto, różnica stawek podatku dla garaży wolnostojących, a tych stanowiących element 

budynku jest 6 krotna. W dalszej części poruszył tema podatku od budynków 

gospodarczych. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że niedopatrzenia na etapie legislacji oraz 

błędy są wskazywane przez instytucje nadzorcze. W dalszej części podał przykład w którym 

Trybunał Konstytucyjny orzekł, że różnicowani miejsca garażowego posiadającego księgę 

wieczystą w budynkach stawką wyższą, niż garażu bez odrębnej własności jest niezgodne 

z konstytucją. Następnie wyraził swoją opinię, że po ukształtowaniu nowego rządu można 

zorganizować spotkanie, podczas którego można sformułować wszystkie wnioski 

i oczekiwania m.in. również w zakresie podatków. W dalszej części poinformował, że 

w ciągu roku wymiar podatków w praktycznie w każdej jego kategorii ulega zmianie, 

ponieważ są budowane nowe budynki, grunty ulegają przekształceniu powstają jakieś fale 

itp.  
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• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Radni zrobili duży ukłon w stronę przedsiębiorców prowadzących 

działalność gospodarczą na terenie gminy i podatki w tej grupie wzrosły o 8% i nie 

zastosowano maksymalnej inflacyjnej podwyżki wynoszącej 15%, ze względu na fakt, że 

przedsiębiorcy odpowiadają za kształtowanie rynku pracy i kształtowanie usług dostępnych 

dla mieszkańców.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 663 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Tadeusz Ledwoń, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Jarka, Łukasz Lesik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/634/23 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2024, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 664 w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za korzystanie z cmentarza komunalnego położonego w Nakle Śląskim przy 

ul. Cmentarnej. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 664 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego położonego w Nakle 

Śląskim przy ul. Cmentarnej. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że do kompetencji 

Rady Gminy należy ustalenie wysokości opłat związanych z usługami świadczonymi na terenie 

cmentarza komunalnego. Nadmieniła, że w ostatnich latach odnotowano ujemne saldo związane 

z ponoszonymi kosztami dotyczącymi zarządzania i utrzymania tego obiektu w odniesieniu do wpłat 

wnoszonych przez mieszkańców za świadczone usługi. W dalszej części przedstawiła proponowane 

wysokości opłat za poszczególne usługi.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 664 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z cmentarza komunalnego położonego w Nakle Śląskim przy ul. Cmentarnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/635/23 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego położonego w Nakle Śląskim przy ul. Cmentarnej, stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 665 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

z terenu Gminy Świerklaniec. 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 665 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Świerklaniec. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że  wtoku dyskusji  przeprowadzonej podczas 

posiedzenia Komisji wystąpiły pewne wątpliwości co do zapisów wprost z ustawy, które 

przełożyliśmy na zapisy tego projektu uchwały dotyczące rozróżnienia strażaków 

ratowników i kandydatów na strażaków ratowników. W dalszej części, dla doprecyzowania 

tematu, wprowadził następujące autopoprawki: 

◦ tytuł uchwały przyjmuje brzmienie: „Uchwała Rady Gminy w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Świerklaniec”; 

◦ § 1 ust.1 uchwały przyjmuje brzmienie: „ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego: 

1) strażakowi ratownikowi Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniach 

ratowniczych i akcjach ratowniczych w wysokości 27,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę 

liczoną od zgłoszenia wyjazdu z Ochotniczej Straży Pożarnej lub gotowość do wyjazdu, 

bądź za udział w szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną, gminę i inne uprawnione podmioty, którego wysokość wynosi 14,00 zł za 

każdą rozpoczętą godzinę szkolenia lub ćwiczenia, 

2) kandydatowi na strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej, o którym mowa 

w art. 9 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach 

pożarnych, z terenu Gminy Świerklaniec za udział w szkoleniu lub ćwiczeniu 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, Gminę i inne podmioty uprawnione 

podmioty, który wynosi 14,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę szkolenia lub ćwiczenia.” 

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, przedstawiła kształtowanie się wysokości 

ekwiwalentu dla druhów Ochotniczych Straży Pożarnych w gminach ościennych.  

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czy istnieje możliwość podwyższenia stawki 

ekwiwalentu dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych za udział 

w  szkoleniu lub ćwiczeniach. 

• Pani Ewa Bączkowska, Skarbnik Gminy, poinformowała, że na bieżący moment ze względu 

na zapisy projektu budżetu gminy nie ma możliwości zwiększenia wysokości ekwiwalentu 

za udział w szkoleniach.  
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• radny Łukasz Lesik poinformował, że w przypadku, gdy urzędnicy biorą udział w szkoleniu, 

ich pensja nie ulega zmniejszeniu. W dalszej części wystąpił z prośbą, aby przy 

podejmowaniu kolejnych w omawianym zakresie wyrównać stawki ekwiwalentu.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 665 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Świerklaniec z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/636/23 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu Gminy Świerklaniec, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 666 w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na terenie Gminy Świerklaniec. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 666 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Świerklaniec 
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały nr 666 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Gminy Świerklaniec, gdzie w § 5 ust. 1 dokonuje się zmiany terminu składania 

wniosków z 15 listopada na 27 grudnia. Ponadto, w § 5 dopisaniu podlega ust. 8, który 

przyjmuje brzmienie „Dotację przyznaje Rada Gminy Świerklaniec w formie odrębnej 

uchwały pod warunkiem przyznania przez Bank Gospodarstwa Krajowego Gminie 

Świerklaniec wstępnej promesy na udzielenie dotacji.”. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że projekt uchwały został 

złożony w związku z złożeniem wniosku przez gminę na dwa zabytki na terenie gminy do 

programu odbudowy zabytków, to jest kościółek parkowy w Świerklańcu oraz kościół 

w Nakle Śląskim.  

• radny Michał Nolewajka zwrócił uwagę na konieczność wprowadzenia autopoprawki w § 5. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wprowadził autopoprawkę do § 5 ust. 6, który przyjmuje 

brzmienie: „W przypadku, o którym mowa w ust. 5 dotacja zostanie wypłacona po 

otrzymaniu przez Gminę Świerklaniec dofinansowania w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków i po zakończeniu realizacji zadania inwestycyjnego lub jego 

wydzielonego etapu.” 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 666 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na terenie Gminy Świerklaniec z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/637/23 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

Gminy Świerklaniec, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 667 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 667 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że projekt uchwały został 

przygotowany w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym uchylającym uchwałę w sprawie 

zaliczenie do kategorii dróg publicznych części ul. Kościelnej w Świerklańcu. Nadmieniła, że 

dokonano wszystkich wymaganych zmian w zakresie załączników mapowych. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, przedstawił lokalizację odcinka drogi ul. Kościelnej, który 

będzie zaliczany do dróg publicznych.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 667 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 
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Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/638/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 668 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie 

Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 668 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały nr 668 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie 

Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło, gdzie w § 24 pkt 2 dodać literę d 

w brzmieniu: „na terenie o symbolu 3ZN parkingi terenowe”. 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, przedstawiła procedurę i kroki wykonane 

w związku z uchwalaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego do 

omawianego obszaru. 

• Pani Aleksandra Noga, Główny Specjalista w Referacie Geodezji, Planowania 

Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, przedstawiła główne założenia 

przedstawionego projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

W dalszej części przedstawiła złożone do opracowania uwagi mieszkańców, które nie 

zostały uwzględnione.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że wpłyną wniosek osoby 

spośród publiczności o zabranie głosu w niniejszym punkcie porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia zgody na zabranie głosu przez osoby spośród publiczności.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Po przeprowadzonym głosowaniu w dyskusji udział wzięli: 

• Osoba spośród publiczności  poinformowała, że zgłoszono wniosek o zniesienie 

nieprzekraczalnej linii zabudowy w związku z strefą oddziaływania gazociągu, ponieważ 

odległość w jakiej można postawić budynki jest określona przepisami, więc zdaniem 

mieszkańca powielanie tych zapisów w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego nie powinno być wykonywane, ponieważ przepisy szczególne mogą 

wprowadzić zmiany odnośnie wielkości stref oddziaływania. W dalszej części 

poinformował, że wystąpiono do Polskiej Spółki Gazownictwa z zapytaniem, czy istnieje 

możliwość zredukowania stref oddziaływania i otrzymano informację, że na wniosek 

inwestora można te strefy zmniejszyć i jeżeli w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego będzie określona nieprzekraczalna linia zabudowy to zmiany w tym 

zakresie nie będą możliwe.  

• Pani Aleksandra Noga, Główny Specjalista w Referacie Geodezji, Planowania 

Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, przedstawiła różnicę pomiędzy 

linią elektroenergetyczną, a siecią gazową. W dalszej części poinformowała, że strefy dla 

sieci gazowych są sparametryzwoane i ustalone w przepisach prawa. Natomiast 

w przypadku linii elektroenergetycznych są to wytyczne przedstawione przez dyspozytora 

sieci. W związku z czym strefy te zostały wyrysowane w planie jako informacja planu, a nie 

przepis odrębny. Dodała, że wprowadzenie do map miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego omawianych stref ma na celu zwiększenie przejrzystości opracowania. 

W dalszej części poinformowała, że dla zmniejszenia stref oddziaływania sieci gazociągowej 

trzeb spełnić pewne warunki. Dodała, że zgodnie z informacjami otrzymanymi z Polskiej 
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Spółki Gazownictwa omawiany gazociąg jest w dobrym stanie technicznym i jej awaria nie 

jest równoznaczna z tym, że zostanie ona przeniesiona, ponieważ są to ogromne koszty, 

dlatego zostanie ona naprawiona. Nadmieniła, że ze względu na to, że sieć jest stara strefy 

oddziaływania są powiększone. Ponadto, gestor sieci gazowej nie planuje jej przeniesienia. 

W dalszej części poinformowała, że podejmowane akty prawa miejscowego powinny 

opierać się na obecnie obowiązujących przepisach prawa.  

• Osoba spośród publiczności wyraził swoją opinię, że można zachować obowiązujące 

przepisy prawa bez konieczności stosowania nieprzekraczalnej linii zabudowy, a dla 

zachowania przejrzystości strefy oddziaływania można oznaczyć np. poprzez 

zakratkowanie, co spowoduje zwiększenie elastyczności i brak konieczności zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w przypadku nowelizacji przepisów 

w zakresie stref oddziaływania.  

• radny Łukasz Lesik wyraził swoją opinię, że w wypowiedzi osoby spośród publiczności 

występuje pewna nieścisłość, ponieważ z jednej strony mówi o braku możliwości budowy 

nieruchomości w strefach oddziaływania, a z drugiej wnosi o zniesienie nieprzekraczalnej 

linii zabudowy. W dalszej części wyraził swoją opinię, że dla zachowania bezpieczeństwa 

strefy oddziaływania powinny zostać nie zmienione, ponieważ każde rozszczelnienie może 

wiązać się z ryzykiem wybuchu.  

• radny Tadeusz Ledwoń wyraził swoją opinię, że dobrze wysłuchać kilku stron. W dalszej 

części zwrócił się z zapytaniem, jaki efekt przyniosłoby zniesienie nieprzekraczalnej linii 

zabudowy. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy istnieje możliwość opisania literowo 

obowiązujących stref oddziaływania.  

• radny Tomasz Kania poinformował, że biorąc pod uwagę obowiązujące strefy 

oddziaływania omawiany gazociąg jest wysokiego lub podwyższonego ciśnienia. W dalszej 

części poinformował, że w przypadku wybuchu w Szczyrku mieliśmy do czynienia 

z gazociągiem średniego ciśnienia. Nadmienił, że w tego typu gazociągach gaz jest 

niewyczuwalny. Następnie poinformował, że zmiana strefy kontrolowane może wynikać 

tylko i wyłącznie w wyniku przebudowy tego gazociągu. W dalszej kolejności biorąc pod 

uwagę fakt, że gazociąg jest w stanie dobrym, więc w najbliższym czasie nie będzie 

podlegał przebudowie.  
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• Pani Aleksandra Noga, Główny Specjalista w Referacie Geodezji, Planowania 

Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że zmiana 

sposobu wyznaczenia strefy oddziaływania gazociągu niczego nie zmieni, ponieważ nadal 

nie będzie możliwości wznoszenia budynków w tym obszarze. Jedynie czytelność 

opracowania uległaby pogorszeniu.  

• Osoba spośród publiczności wyraziła swoją opinię, że nikt nie odważyłby się wybudować 

nieruchomość w strefie oddziaływania, jednak strefy mogą ulec zmniejszeniu pod jakimiś 

rygorami (przebudowa, osłona rury) i pomimo pozwolenia Polskiej Spółki Gazownictwa nie 

będzie możliwości budowy ze względu na wyznaczoną w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego nieprzekraczalnej linii zabudowy.  

• radny Łukasz Lesik (Ad Vocem) poinformował, że w przypadku, gdy omawiany gazociąg 

zostanie przebudowy, wtedy będzie można pochylić się nad zmianą miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zwrócił się z zapytaniem, czy osoba spośród publiczności 

wystąpiła z wnioskiem o wyrażenie zgody o zmniejszenie strefy oddziaływania i czy 

uzyskano informacje od spółki gazowniczej, że potencjalnie omawiany gazociąg może 

zostać przebudowany. W dalszej części zwrócił się z zapytaniem, do radnego Tomasz Kani, 

jak długo trwa przebudowa tego typu gazociągu.  

• Osoba spośród publiczności poinformowała, że wystąpiono tylko z wnioskiem, czy istnieje 

taka możliwość, żeby zmniejszyć strefę oddziaływania i otrzymano informację, że jest taka 

możliwości po spełnieniu pewnych warunków związanych z gazociągiem.  

• radny Tomasz Kania poinformował, ze polska spółka gazownictwa nie podjęła się 

przebudowania gazociągu na odcinku jednej działki i najprawdopodobniej wiązałby się to 

z przebudową sieci na odcinku pomiędzy dwoma stacjami redukcyjno – pomiarowymi. 

Dodał, że inwestycja tego typu to koszty w wielkości kilkunastu milionów złotych, a czas jej 

realizacji to 3-4 lat.  

• radny Eugeniusz Wajs poruszył temat przekazania terenu na rzecz parafii w Świerklańcu 

pod cmentarz i jego obszaru.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że na spotkaniu z księdzem proboszczem 

poczyniono wszelkie ustalenia odnośnie  przekazania terenu pod cmentarz. Nadmienił, że 
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żaden teren nie został odebrany parafii. Nadmienił, że pozwolenie na budowę wydaje 

Starostwo Powiatowe.  

• radny Eugeniusz Wajs (Ad Vocem) poinformował, że ksiądz proboszcz nie jest właściciele 

kościoła, ani terenów związanych z jego funkcjonowaniem, tylko jest zarządcą. W dalszej 

części poinformował, że nie prowadzi populizmu tylko działa dla dobra parafian. Nadmienił, 

że gdyby teren został przekazany bezpośrednio po podjęciu uchwały o jej przekazaniu, to 

starostwo powiatowe nie wydałoby pozwolenia na budowę w tym rejonie.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że na wielu spotkaniach w Urzędzie Gminy 

przedstawiono Radnemu Eugeniuszowi Wajsowi zasady przygotowani do wydzielania 

gruntu. Ponadto, wszystkie ustalenia były prowadzone z obecnym przedstawicielem parafii. 

Nadmienił, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jest również podstawą, 

żeby tą nieruchomość przekazać i wszystkie podejmowane działania zmierzają do realizacji 

wspomnianej Uchwały Rady Gminy Świerklaniec z 2014 roku. 

• radny Eugeniusz Wajs (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że Wójt Gminy wypowiedzi odbiera 

jako atak. Nadmienił, że nie ma nic przeciwko temu, że na omawianym terenie powstała 

strażnica Ochotniczej Straży Pożarnej, a zastrzeżenia dotyczą jedynie dróg, które powstają 

w omawianym rejonie.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zwrócił się z prośbą o wskazanie na mapie, bądź 

przedstawienie numerów działek odnośnie działań, o których wspomina radny Eugeniusz 

Wajs, ponieważ przedstawiane informacje cechują się duży stopniem ogólności. Następnie 

przedstawił przeznaczenie terenów oznaczonych w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, jako 3ZN. 

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z prośbą o przedstawienie wielkości terenu przekazanego 

pod cmentarz.  

• Pani Aleksandra Noga, Główny Specjalista w Referacie Geodezji, Planowania 

Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że 

w omawianym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nie jest ujęty cały 

teren cmentarza. Dodała, ze teren 1ZC, który jest przeznaczony na jego poszerzenie, 

a osobno jest określona ta część grzebalna, gdzie obecnie już występują groby jest 
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uwzględniony w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla Świerklańca. 

W dalszej części przedstawiła dane dotyczące powierzchni cmentarza.  

• radny Michał Nolewajka poinformował, że radni podejmując decyzję muszą patrzeć 

głównie na dobro większości mieszkańców gminy i ze względu na kwestie bezpieczeństwa 

wprowadzenie nieprzekraczalnej linii zabudowy jest dobrym rozwiązaniem. W dalszej 

części zadeklarował, że w przypadku, gdy zmiany przepisów określających strefy 

oddziaływania zostaną zmienione, zostaną podjęte prace dotyczące zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego.  

• Osoba spośród publiczności wyraziła swoją opinię, że to do spółki gazownictwa należy 

określenie strefy bezpieczeństwa, a nie do Rady Gminy.  

• radny Michał Nolewajka poinformował, że ma odmienne zdanie w temacie, ponieważ 

nieprzekraczalna linia zabudowy stanowi element zabezpieczenia, ponieważ uniemożliwia 

budowę nieruchomości zbyt blisko strefy oddziaływania. 

• Radny Zbigniew Jarka wyraził swoją opinię, że jeżeli kiedykolwiek dojdzie do przebudowy 

sieci, wtedy dojdzie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w zakresie wszystkich działek objętych strefą ochronną. W dalszej części poruszył temat 

obszaru przeznaczonego pod cmentarz. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że teren przeznaczony pod cmentarz został 

pomniejszony o teren ogrodzony przy Ochotniczej Straży Pożarnej.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uwagi nr 1 do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 
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PRZECIW (1) 

Tadeusz Ledwoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uwagi nr 2 do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Ledwoń, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uwagi nr 4 do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 
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NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 668 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe 

Chechło z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

 

Uchwała Nr LXXXVII/639/23 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w gminie Świerklaniec obejmującego sołectwo Nowe Chechło, stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 669 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 669 

w sprawie zbycia nieruchomości.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zaproponował, aby projekty uchwał od 

nr 669 do nr 692 w sprawie zbycia nieruchomości zostały omówione równocześnie.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że projekty uchwał od nr 669 
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do nr 692 w sprawie zbycia nieruchomości, dotyczą działek powstałych z podziału gruntu, 

w obszarze ulic Damrota i Wiosennej w Świerklańcu. Nadmieniła, że działki są 

o zróżnicowanej powierzchni, dając możliwość różnym, zainteresowanym podmiotom 

zakupu w przypadku wyrażenia zgody na jej zbycie.  

• radny Tadeusz Ledwoń zaproponował, aby wykonać operat szacunkowy dla 4-5 działek 

i dokonać ich wyceny i przeznaczyć do zbycia i zorientować się w zakresie zainteresowania 

gruntami w omawianym rejonie. Następnie zostałaby podjęta decyzja odnośnie 

pozostałych działek, ponieważ obecna wersja jest dla radnego nie do przyjęcia.  

• radny Michał Nolewajka (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że podział geodezyjny 

nieruchomości oraz wydzielenie działek drogowych wpływa na zwiększenie wartości 

nieruchomości. Ponadto, takie rozwiązanie wpływa na zwiększenie ładu przestrzennego 

oraz „utrudnić” nabycie jednemu deweloperowi.  

• radny Łukasz Lesik poinformował, że w bloku głosowań nad projektami uchwał w sprawie 

zbycie nieruchomości będzie głosował „za”. Następnie wystąpił z prośbą, aby 

nieruchomości były zbywane stopniowo. Nadmienił, że będzie to miało pozytywny wpływ 

na budżet gminy.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że nieruchomość została 

podzielona na mniejsze działki, aby uniknąć sytuacji, w której deweloper kupuje dużą 

działkę i buduje szereg domów i żeby sprzedaż odbyła się na zasadzie detaliczne.  W dalszej 

części poinformowała, że operat szacunkowy wskaże tylko szacunkową wartość gruntu. 

Następnie poinformowała, że przy wielu kontrolach Regionalnej Izby Obrachunkowej 

wskazywano, że wydatkowanie środków na sporządzenie operatów powinno odbywać się 

dopiero po uzyskaniu zgody Rady Gminy na zbycie. W dalszej kolejności zadeklarowała, że 

gdy operaty szacunkowe będą sporządzone informacje na temat wartości nieruchomości 

zostaną przekazane Radnym i zostanie podjęta wspólną decyzja odnośnie ogłoszenia 

przetargu na poszczególne działki. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zadeklarował, że po wyrażeniu zgody na zbycie omawianych 

nieruchomości nie będzie miało miejsca jednoczesne zbycie wszystkich działek. W dalszej 

części, poinformował, że będzie trzeba przeznaczyć środki na wyznaczone w omawianym 

rejonie drogi gminne. Następnie przedstawił charakterystykę nieruchomości 
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zlokalizowanych w pobliżu ul. Damrota w Świerklańcu. W dalszej kolejności poruszył temat 

doprowadzenia wszystkich niezbędnych sieci. 

• radny Tadeusz Ledwoń (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że w wyniku przeprowadzonych 

dyskusji zawsze można dojść do konsensu, dlatego dobrze rozmawiać. W dalszej części 

wyraził swoją opinię, że jest za sprzedażą nieruchomości, ale nie wszystkich w jednym 

czasie.  

• radny Łukasz Lesik przypomniał o tym, że teren, gdzie zlokalizowane są nieruchomości 

proponowany do zbycia był drenowany, w związku z czym przy wydawaniu warunków 

zabudowy powinno zostać to wzięte pod uwagę i sprawdzone, czy na mapach te dreny 

istnieją.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 669 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/640/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 670 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 670 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 670 w sprawie zbycia nieruchomości.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/641/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 671 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 671 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 671 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 
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Uchwała Nr LXXXVII/642/23 w sprawie zbycia nieruchomości , stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 672 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 672 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 672 w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/643/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 673 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 673 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 673 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/644/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 674 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 674 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 674 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/645/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 675 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 675 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 675 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/646/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 676 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 676 

w sprawie zbycia nieruchomości. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 676 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/647/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 677 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 677 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 677 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/648/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 678 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 678 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 678 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/649/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 679 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 679 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 679 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/650/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 680 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 680 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 680 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 
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NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/651/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 681 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 681 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 681 w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/652/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 682 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 682 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 682 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/653/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 
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27. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 683 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 683 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 683 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/654/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 684 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 684 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 684 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/655/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 685 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 685 

w sprawie zbycia nieruchomości. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 685 w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/656/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 686 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 686 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 686 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/657/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 687 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 687 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 687 w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/658/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 688 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 688 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 688 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/659/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 689 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 689 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 689 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 
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NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/660/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu.  

34. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 690 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 690 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 690 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/661/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 691 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 691 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 691 w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/662/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 34 do 

protokołu. 
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36. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 692 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 692 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 692 w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/663/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu. 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 693 w sprawie zobowiązania organu 

wykonawczego do indywidualnego określania warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 693 

w sprawie zobowiązania organu wykonawczego do indywidualnego określania warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że projekt uchwały został przedłożony w związku 

z zmianą przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami, która umożliwia zainteresowanym 

wieczystym użytkownikom nieruchomości należących do gminy z żądaniem o wykupienie 

nieruchomości. Dodała, że Rada Gminy w omawianym projekcie uchwały zobowiązuje Wójta Gminy 

do indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 693 w sprawie zobowiązania organu wykonawczego do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/664/23 w sprawie zobowiązania organu wykonawczego do indywidualnego 

określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych, stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.   

38. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 694 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-

2038. 

Punkt wycofany z porządku obrad. 

39. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 695 w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Punkt wycofany z porządku obrad. 

 

40. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-

2038. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 697 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 

2023-2038 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zaproponował, aby projekty uchwał nr 697 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 

2023-2038 i projekt uchwały nr 698 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2023 rok. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ewa Bączkowska, Skarbnik Gminy, wprowadziła autopoprawkę do projektu uchwały 

nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2023-2038, dotyczącą wprowadzenia do załącznika numer 2 

przedsięwzięcia, który będzie realizowany w latach 2023 – 2024 w zakresie remontu dróg 

gminnych na terenie Gminy Świerklaniec.   

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 697 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Jarka, Łukasz Lesik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Ledwoń, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/665/23 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 698 w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 698 

w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 698 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/666/23 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok, 

stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

42. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 696 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec na 2024 rok. 

Wójt Gminy w swoim stanowisku wyraził pozytywną opinię do projektu uchwały nr 696 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec na 2024 rok. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• radny Tomasz Kania, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poinformował, że na posiedzeniu 

w dniu 06.11.2023 r. Komisja Rewizyjna ustaliła plan pracy na 2024 rok.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 696 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Świerklaniec na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Flakus, Gerard Nickel 

Uchwała Nr LXXXVII/667/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Świerklaniec na 2024 rok, stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

43. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności 

w okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czego dotyczyło spotkanie z Panem 

Krzysztofem Klimoszem. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że podczas spotkania była 

omówiona kwestia budowy przejścia dla pieszych w rejonie sklepu Dino. Nadmieniła, że 

uzyskano zgodę na budowę przejścia dla pieszych i zaprojektowanie chodnika na 

wskazanym odcinku wzdłuż drogi wojewódzkiej. Dodała, że obecnie prowadzone jest 

rozpoznanie cenowe.  

• radny Łukasz Lesik (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem, na kiedy są planowane prace 

związane z budową wspomnianej infrastruktury drogowej 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że w pierwszej kolejności 

zostanie opracowana dokumentacja projektowa i zostaną przeprowadzone działania 

zmierzające do uzyskania pozwolenia wodnoprawnego ze względu na występujące 

w omawianym obszarze rowy odwadniające.  
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• radny Tadeusz Ledwoń zwrócił się z zapytaniem dotyczącym śniadania biznesowego. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, przedstawił szczegółowe informacje na temat 

zorganizowanego śniadania biznesowego i jego odbioru przez osoby biorące w nim udział.  

• radny Tadeusz Ledwoń (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że takie okazje można 

wykorzystać do lobbowania w zakresie budynków folwarcznych i ich ewentualnego zbycia.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że został ogłoszony przetarg na zbycie 

wspomnianych budynków folwarcznych, jednak wadium nie wpłynęło. Nadmienił, że 

przetarg był ogłoszony po raz 6. 

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem dotyczącym konkursu na pozyskanie 

środków na remonty dróg.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, przedstawiła informację na temat 

Samorządowego Programu Rozwoju Dróg.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) zaproponował, aby w ramach pozyskanych środków 

wyremontować ul. Plebiscytową w Świerklańcu.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, przedstawiła zasady wyboru drogi, która będzie 

realizowana w ramach pozyskanych środków. W dalszej części poinformowała, że w dniu 

jutrzejszym rozpoczyna się konkurs na odnawialne źródła energii i zwróciła się z prośbą 

o wskazywanie propozycji lokalizacji, w których można dokonać montażu lamp typu OZE. 

Następnie przedstawiła zdjęcia w zakresie zalewania ściekami wykopów, podczas 

wykonywania prac związanych z budową kanalizacji. 

• radny Michał Nolewajka zwrócił się zapytaniem, czy montaż lamp OZE będzie odbywał się 

na zasadach podobnych do poprzedniej edycji.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że program będzie 

najprawdopodobniej prowadzony w tożsamy sposób.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem, ile lamp OZE będzie 

montowanych w związku z omawianym programem.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że poprzednio zamontowano 52 

lampy OZE. Natomiast obecnie jest to zależne od alokacji środków.   
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• radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czy mieszkańcy mogą również zgłaszać 

potencjalne lokalizacje montażu lamp OZE.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że mieszkańcy mogą zgłaszać 

swoje propozycje do radnych.  

• radny Tadeusz Ledwoń zaproponował, aby zamontować lampy oze w pobliżu placów zabaw 

w parku w Świerklańcu. W dalszej części odniósł się do przedstawionych zdjęć.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy (Ad Vocem) poinformował, że na bieżąco uświadamia się 

mieszkańców jak wygląda sytuacja i w jakich warunkach muszą pracować podczas budowy 

kanalizacji. W dalszej części poinformował, że można rozważyć montaż lamp OZE 

w miejscach, gdzie nie ma możliwości montażu tradycyjnych lamp.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformowała, że problem 

zalewania wykopów ściekami dotyczy głównie sołectwa Nakło Śląskie. W dalszej części 

poinformowała, że kontrole mające na celu wychwycenie nielegalnych przyłączy będą 

kontynuowane.  

• radny Mirosław Bacik zwrócił się z zapytaniem jakie prace są wykonywane w rejonie 

ul. Łąkowej i Radzionkowskiej. 

• Pan Dawid Zedel, Dyrektor Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, poinformował, że 

prowadzone prace dotycząc zakończenia budowy kanalizacji sanitarnej, gdzie występuje 

indywidualne przyłącze. Dodał, że mieszkaniec po przebudowie wewnętrznej instalacji ma 

możliwość podłączenia grawitacyjnego.  

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że należy pomóc mieszkańcom, aby nie 

dochodziło do nielegalnego odprowadzania ścieków.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy (Ad Vocem) poinformował, że doprowadzenie przyłącza do 

granicy nieruchomości i możliwość podłączenia do sieci kanalizacyjnej jest formą wsparcia 

dla mieszkańców, aby pozbywali się ścieków w sposób legalny.  

• radny Eugeniusz Wajs (Ad Vocem) zaproponował sposób wsparcia mieszkańców w związku 

z koniecznością odprowadzenia ścieków sanitarnych z nieruchomości. 



44 
 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformowała, że do tej pory nie 

ukarano mieszkańców tylko wskazywane są możliwości legalnego odprowadzania ścieków 

i wyznaczane są terminy przyłączania się do sieci. 

Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

oraz innych istotnych dla Gminy spraw, stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

44. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, przedstawił najważniejsze informacje 

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

45. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 26.10.2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik poinformował, że w związku z tym, że do 

Biura Rady Gminy nie wpłynęły pisemne zgłoszenia do treści protokołu, to na podstawie § 43 

statutu Gminy Świerklaniec protokół z sesji w dniu 26.10.2023 r., zostaje przyjęty bez konieczności 

głosowania. 

46. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Tomasz Kania przedstawił informację na temat przeprowadzonej kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zaprosił na wydarzenia organizowane w związku z zbliżającymi 

się Świętami Bożego Narodzenia.  

47. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Świerklaniec o godz. 18:11 

zamknął LXXXVII sesję Rady Gminy Świerklaniec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: B. Bzdziuch 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


